
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 14.4.2023 

 
Přítomni: Šťastný, Paloušová, Popek, Prokůpek, Nechanský  

Omluveni: Hlaváč st., Hlaváč ml., Polanecký, Šrámek 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Paloušová, Šťastný 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec, zpráva k připravované činnosti pracovní skupiny (Havlíček David – 

vedoucí skupiny), zpráva jednatele TJ k sezóně 2022/2023 v areálu Kamenec. 

2. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

3. Rozpočet TJ na rok 2023. 

4. Informace k webovým stránkám TJ. 

5. Členské příspěvky. 

6. Dotace (vyúčtování dotací 2022, Dotace Libereckého kraje: Podpora sportovní činnosti dětí a 

mládeže ve sportovních organizacích 2023, Sportovní akce pro rok 2023). 

7. Informace od zástupců oddílů k uspořádaným akcím LEKI CUP (oddíl lyžařů), světový pohár a MČR 

v Pasekách nad Jizerou (oddíl skibobů), dětský karneval a výsledky mölkky (oddíl ASPV). 

8. Diskuse ke znaku TJ. 

9. Závěr a jmenování ověřovatelů zápisu. 

 

Bylo projednáno: 

 

1. Na úvod jednání, o otázkách řešení areálu Kamenec, seznámil vedoucí pracovní skupiny pan Havlíček 

členy výkonného výboru s kroky, které budou během letošního roku učiněny, aby došlo k vyjasnění 

celé situace okolo pronájmu areálu firmě Snowhill Jizera, s.r.o. Dále proběhla diskuse, jakým směrem 

dále postupovat, aby nedošlo k uzavření areálu. Jednatel TJ informoval členy výkonného výboru o 

hospodářském výsledku v areálu Kamenec v této sezóně. Proti sezóně 2021/2022 došlo v areálu 

k poklesu v provozovaných dnech o 35 % a návštěvnost klesla o 50 %. K těmto výsledkům došlo 

zejména z důvodu velmi nepříznivých klimatických podmínek a dále z důvodu poruch na 

zasněžovacím systému v areálu. Jelikož byla ztrátová i sezóna předešlá, tak bude s největší 

pravděpodobností vykázána ztráta i v této sezóně. Celkové hospodářské výsledky budou na začátku 

května. Jelikož byla tržba v areálu podlimitní dle dodatku ke smlouvě č. 13 na tuto sezónu, nebude mít 

TJ z této sezóny žádný nájem. 

2. Kontrolou zápisu bylo zjištěno, že dochází k průběžnému plnění úkolů ze schůze minulé. 

3. Výkonný výbor nastavil rozpočet tak, aby byl v současné chvíli přebytkový. Jelikož nelze s jistotou 

nastavit všechny příjmy z dotačních programů (nejsou ještě ani vyhlášeny), tak byly prozatím 

nastaveny dotace v rozpočtu ve výši dotací loňských. Příjem z ubytovny byl částečně ponížen (v 

současné chvíli je již utlumeno ubytování ukrajinských uprchlíků) a náklady byly navýšeny z důvodu 

předpokládané částečné rekonstrukce ubytovny. Ztráta byla vykázána ve středisku Kamenec. Peníze na 

provoz oddílů zůstanou v tomto roce stejné, jako v roce minulém. 

4. Jednatel TJ informoval výkonný výbor o současném stavu webových stránek TJ. Nutno ještě doplnit 

informace k oddílu ASPV (nohejbal, florbal, cvičení s dětmi) a k oddílu lyžování. 

5. Členské příspěvky jsou průběžně vybírány. Jednatel a hospodář TJ upozornili ostatní členy výboru, že 

výběr členských příspěvků by měl být ukončen v prvním pololetí roku, nikoli až na konci roku, jak 

bylo v minulosti zvykem. 

6. Jednatel TJ informoval výkonný výbor o vyúčtování všech dotací, o které bylo v loňském roce 

požádáno. Dále informoval o letošních žádostech o dotaci na Liberecký kraj (Podpora sportovní 

činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2023, Sportovní akce pro rok 2023 – SP skibobistů 

v Pasekách nad Jizerou). 

 



7. Z důvodu nepřítomnosti členů oddílu skibobistů a lyžařů nebyl výkonný výbor informován o LEKI 

CUPU (oddíl lyžařů) a světovém poháru a MČR v Pasekách nad Jizerou (oddíl skibobů). Zástupce 

ASPV informoval výkonný výbor o úspěšném uspořádání dětského karnevalu v prostorách Kulturního 

domu a vzorné reprezentaci družstva mölkky v zahraničí. Dále byl výkonný výbor informován o 

připravovaném cvičení s předškolními dětmi v rámci ASPV.   

8. Jednatel TJ nadnesl návrh, aby se členové výkonného výboru zamysleli nad současným znakem TJ a 

pokusili se do příští schůze přijít s návrhy na úpravu znaku. Současný znak TJ je zastaralý a 

neodpovídá činnosti a názvu současné TJ. 

9. Ověřovateli zápisu byli stanoveni pan Šťastný a paní Paloušová. 

 

      

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Šťastný Jiří 

 

 

 

    Paloušová Hana 


